

## Privasi (2022)

### Dikemas kini pada 20 Januari, 2022

ShareThis mengambil serius hal privasi. Notis Privasi ini menggariskan jenis data yang kami kumpul, cara kami mengumpulkannya, mengapa kami memprosesnya, dengan siapa data ini akan kami kongsi dan, apabila data yang kami kumpulkan itu adalah data peribadi, hak anda berhubung dengan data peribadi sedemikian. ShareThis boleh mengubah Notis ini dari masa ke masa dengan mengemas kini laman ini. Anda mestilah menyemak laman ini dari masa ke masa untuk memastikan bahawa anda maklum akan sebarang perubahan.

ShareThis komited dalam memproses maklumat menurut undang-undang yang terpakai (termasuk sekiranya terpakai, Peraturan Perlindungan data Umum Kesatuan Eropah ("**GDPR**") dan Akta Privasi Pengguna California ("**CCPA**") dan seperti yang diterangkan dalam Notis Privasi ini. Bagi maklumat khusus tentang cara ShareThis mematuhi GDPR dan hak anda sebagai subjek data EEA, sila klik **di sini**. Untuk maklumat tentang cara ShareThis mematuhi CCPA, sila klik **di sini**.

Untuk mengakses maklumat bagi Penerbit, sila lawati laman Maklumat Penerbit **di sini**. Untuk mengakses Terma Penggunaan Penerbit sila klik **di sini**.

**Memilih Keluar daripada Pengumpulan dan Pengongsian data**

## Perihal ShareThis dan Alatannya

ShareThis menyediakan kepada pengendali tapak web ("Penerbit") alatan pengongsian sosial yang boleh diperibadikan, yang memudahkan pengongsian kandungan dalam talian. Mana-mana pengguna tapak web boleh dengan mudah berkongsi apa sahaja dalam web dengan rakan-rakan mereka di tapak sosial, seperti Facebook, Twitter, E-mel, Digg, Reddit dan lain-lain dengan menggunakan salah satu alatan kami pada tapak web tersebut ("**Ikon ShareThis**").

ShareThis juga mengumpulkan data tentang pengguna Internet dan cara mereka berinteraksi dengan kandungan, tapak web dan iklan yang membolehkan ShareThis dan Penerbit, pengiklan, pelanggan dan rakan kongsi data kami memudahkan penyaluran pengiklanan yang relevan dan bersasar secara dalam talian kepada kumpulan-kumpulan ini. Kami juga menjalankan analisis dan menyediakan pandangan untuk memahami tingkah laku pengguna Internet dan menambah baik keberkesanan kandungan dan pengiklanan dalam talian, berdasarkan penyemakan imbas dan pengongsian sedemikian, dan apa yang kami anggap sebagai profil kumpulan tersebut.

Kami melakukan perkara ini dengan menggunakan teknologi seperti kuki dan piksel (termasuk piksel dan kuki untuk pelanggan kami) ("**Aplikasi Penerbit ShareThis**") untuk mendapatkan maklumat berkenaan aktiviti penyemakan imbas dan pengongsian pengguna Internet, sama ada di tapak web yang menggunakan Ikon ShareThis mahupun tapak web lain yang dipasangkan dengan teknologi kami. Kami juga menerima data daripada pihak lain yang beroperasi dalam industri analisis data dan pengiklanan. Kami menganalisis dan mengagregatkan data yang kami kumpulkan untuk mencipta kumpulan-kumpulan data (dipanggil segmen khalayak) berdasarkan kriteria yang ditakrifkan. Sebagai contoh, kami membahagikan pengguna Internet kepada kumpulan-kumpulan yang kami percaya mempunyai ciri-ciri, minat, keperluan atau corak tingkah laku yang serupa. Apabila kami dapat menyimpulkan bahawa dua atau lebih penyemak imbas atau peranti mempunyai pengguna yang sama atau dalam isi rumah yang sama, kami mungkin menggunakan maklumat tersebut untuk memperkukuhkan segmen khalayak kami.

Pengiklanan tersasar mempunyai matlamat untuk memaparkan iklan yang lebih berkemungkinan menarik minat pengguna Internet, berdasarkan analisis aktiviti penyemakan imbas dan pengongsian terkini mereka serta interaksi mereka dengan tapak web dan iklan. Ini kadang kala juga dirujuk sebagai pengiklanan berasaskan minat atau pengiklanan tingkah laku dalam talian. Untuk maklumat lanjut tentang jenis pengiklanan ini, [klik di sini](#).

## Pengumpulan dan Penggunaan Data

Bagi membolehkan kami menawarkan produk dan perkhidmatan kami, kami mengumpul dan menggunakan data berkenaan tapak web yang anda lawati untuk

memaparkan iklan yang diperibadikan, menyediakan analisis, dan pemodelan data berdasarkan pengongsian sosial, oleh kami atau pihak ketiga. Data ini awanama, dan ia tidak boleh digunakan secara langsung oleh ShareThis untuk mengenal pasti individu sebenar. Data ini tidak membolehkan sistem kami mengenali komputer, peranti dan/atau pelayar anda dari masa ke masa.

Dalam banyak tempat, data ini dianggap data peribadi kerana ia berkaitan dengan seorang individu yang dikenal pasti atau yang boleh dikenal pasti.

Kami tidak dengan sengaja mengumpul maklumat hubungan seperti nama anda, alamat surat-menyurat, nombor telefon, alamat e-mel, maklumat kad kredit, atau maklumat lain yang boleh membenarkan kami atau pelanggan kami menghubungi anda secara langsung sebagai sebahagian daripada produk dan perkhidmatan kami. Kami mungkin mengumpul maklumat sedemikian jika anda merupakan salah seorang Penerbit kami atau jika anda mempunyai hubungan perniagaan dengan ShareThis.

## Maklumat Tambahan

Kami telah menggariskan di bawah ini kategori data yang kami proses dan mengapa kami memproses setiap satu kategori data tersebut.

### 1.Data Penggunaan dan Maklumat Profil

#### 1.1 Data Penggunaan

Kami mengumpulkan maklumat tentang cara *pengguna-pengguna Internet* menyemak imbas Internet dan berinteraksi dengan kandungan dan iklan dalam talian melalui Ikon ShareThis, Aplikasi Penerbit ShareThis dan interaksi pengguna dengan iklan di Internet. Kami menamakan data ini sebagai "Data Penggunaan".

Data Penggunaan termasuk:

- ID unik kuki(-kuki) yang ditempatkan pada pelayar web anda (contoh: 37d387ca-f68a-11e5-b87d-0e58954c72b1) dan/atau alamat e-mel versi dicincang yang membantu kami mengenali pelayar atau peranti anda dari masa ke masa.

- Maklumat tentang pelayar dan peranti pengguna
- Rentetan ejen pengguna
- Laman web yang ditonton (termasuk alamat URL laman sedemikian dan parameter carian, yang mungkin termasuk terma dan kata kunci carian) dan laman web sebelumnya yang merujuk pengguna kepada laman web tersebut.
- Waktu semasa laman web ditonton
- Pertanyaan carian yang melaluinya pengguna diarahkan ke sesebuah laman web.
- Navigasi dari halaman ke halaman
- Masa yang diluahkan pada setiap laman web
- Interaksi dengan laman web, termasuk item yang diklik atau dipilih dan kandungan yang diserlahkan atau disalin
- Iklan yang ditonton atau dipaparkan kepada pengguna dan interaksi pengguna dengan iklan tersebut
- Perkongsian kandungan termasuk jenis kandungan yang dikongsi dan tempatnya - contoh, tapak media sosial yang relevan (cth. Twitter, Facebook)
- Maklumat geografi seperti negara, bandar, negeri atau poskod.
- Alamat IP
- ID peranti

Walaupun Data Penggunaan yang disenaraikan di atas tidak digunakan oleh ShareThis untuk mengenal pasti seorang individu sebenar, ia dianggap sebagai data peribadi di kebanyakan tempat.

## **1.2 Maklumat Profil**

Kami menerima maklumat tentang kandungan tapak web yang anda lawati dan maklumat tentang khalayak tapak web tersebut untuk membolehkan kami menyimpulkan dan mencipta kumpulan-kumpulan pengguna yang mempunyai ciri-ciri, minat atau corak tingkah laku yang serupa. Kami menggabungkan Data Penggunaan ini dengan data yang kami terima daripada pengiklan, vendor analisis dan rakan kongsi data pihak ketiga untuk mencipta kategori data yang berguna kepada pengiklan yang mahu menyampaikan pengalaman pengiklanan yang lebih tersuai. Sebagai contoh, jika seorang pengguna sering menonton atau berkongsi kandungan tentang kereta, sistem kami mungkin menyimpulkan bahawa pengguna ini mungkin berminat hendak membeli sebuah kereta. Amalan ini kadang kala dirujuk sebagai pengiklanan berasaskan minat, dan satu segmen bertajuk

“berminat dengan kereta” kadang kala dirujuk sebagai satu segmen khalayak atau satu “profil”. Apabila kami menggabungkan data ini menjadi profil, kami merujuk kepadanya sebagai **“Maklumat Profil”**.

Kami boleh menyimpulkan bahawa Maklumat Profil ini (dengan merujuk kepada pengecam pelayar, bukan nama sebenar) menggunakan maklumat yang kami peroleh daripada pihak ketiga tentang keberangkalan kandungan dan ciri-ciri pengguna dan khalayak tapak web yang dilawati itu. Sebagai contoh, pengguna sebuah tapak web tertentu mungkin berminat terhadap kereta dan biasanya tergolong dalam umur atau julat pendapatan tertentu. Apabila kami dapat menyimpulkan bahawa dua atau lebih pelayar atau peranti mempunyai pengguna yang sama atau dalam isi rumah yang sama, kami mungkin menggunakan maklumat tersebut untuk memperkukuhkan Maklumat Profil kami.

Ciri-ciri yang kami gunakan untuk mengasingkan pengguna berkaitan dengan julat umur, julat pendapatan, pendidikan, jantina, kaum dan komposisi keluarga, berdasarkan khalayak biasa tapak web yang mereka lawati dan kandungan yang ditonton.

Dalam sesetengah kes apabila Penerbit yang bekerjasama dengan kami menggunakan pemalam “Google Analytics By ShareThis WordPress” di tapak web mereka, ShareThis menggunakan ciri Google Analytics yang kini dikenali sebagai Demografi Google Analytics, untuk lebih memahami demografi khalayak tapak web Penerbit tersebut, dan bagi menyediakan pandangan tentang demografi itu kepada Penerbit yang memiliki atau mengendalikan tapak web tersebut. Apabila Demografi Google Analytics didayakan, sesetengah Data Penggunaan dan Maklumat Profil akan dikongsi dengan Google supaya kami boleh menyediakan ciri pelaporan demografi kepada Penerbit tersebut. Untuk mengetahui lebih lanjut tentang amalan privasi Google Analytics, sila klik [di sini](#). Untuk memilih keluar Google Analytics dengan memasang Tambahan Pelayar Pilih Keluar Google Analytics, sila klik [di sini](#), atau anda juga boleh melawati [halaman pilihan pelanggan NAI](#).

Jika anda ingin melihat senarai jenis Maklumat Profil yang digunakan oleh ShareThis, termasuk sebarang Maklumat Profil yang bersifat kesihatan atau politik (A.S. Sahaja), sila [klik di sini](#). ShareThis tidak mencipta Maklumat Profil berdasarkan lawatan ke tapak web hiburan dewasa.

### **1.3 Cara kami memperoleh Data Penggunaan dan Maklumat Profil**

Kami mengumpulkan Data Penggunaan apabila peranti anda melawat tapak web kami, menggunakan atau berinteraksi dengan perkhidmatan kami (termasuk berkongsi kandungan dengan Ikon ShareThis), apabila peranti anda melawat tapak web Penerbit yang menggunakan Aplikasi Penerbit ShareThis, dan apabila peranti anda menonton atau mengklik iklan yang kami sajikan atau disajikan bagi pihak kami. Kami melakukan perkara ini dengan menggunakan kuki yang ditempatkan pada pelayar, tag piksel, dan pengepala HTTP anda (atau protokol komunikasi lain) dan penggunaan alamat e-mel yang dicincang.

*Penggunaan Kuki dan Teknologi Penjejakan lain oleh kami*

**Persekitaran Web:** (pelayar komputer meja, tablet, dan telefon pintar)

ShareThis menggunakan kuki pelayar untuk “menanda” pelawat pada tapak web yang menggunakan Aplikasi Penerbit ShareThis. Pengguna ini diberikan satu pengecam teknikal seperti C62414AY9324FB5671069928026P0067.

Kuki pelayar ini menjejak data penyemak imbas pengguna. Tag piksel kemudiannya digunakan untuk memindahkan data semak imbas ini kepada ShareThis dan pelanggan serta rakan kongsi data kami.

**Kuki:** Fail teks kecil yang mengandungi rentetan aksara dan mengenal pasti sesuatu pelayar secara unik. Kuki dipasang pada pelayar oleh penerbit tapak web serta oleh pihak ketiga yang tidak mahu mengendalikan tapak web tersebut tetapi yang JavaScript dan/atau tag pikselnya (diterangkan di bawah) dijumpai pada tapak web itu. Kuki ShareThis dan kuki pelanggan kami dipasang dalam pelayar pengguna oleh Aplikasi Penerbit ShareThis yang berada di tapak web Penerbit. Kebanyakan pelayar sudah ditetapkan untuk menerima kuki dari awal lagi. Walau bagaimanapun, anda boleh menukar tetapan pelayar anda untuk menolak atau sebaliknya menghadkan kuki. Semak fail “Help” (Bantuan) pelayar anda untuk mengetahui lebih lanjut tentang pengendalian kuki pada pelayar anda.

<b>Kuki</b>	<b>Tempoh</b>	<b>Tujuan</b>
_stid	1 tahun	ID kuki ShareThis

_stidv	1 tahun	Versi ID kuki ShareThis
wordpress_test_cookie	Sesi	Kuki ShareThis, uji sama ada kami mempunyai akses kepada kuki
pubconsent	13 bulan	Kuki ShareThis ditetapkan untuk menyatakan bahawa pengguna telah membuat pengisytiharan tentang pengumpulan data GDPR bagi format IAB TCF v1
st_optout	10 tahun	Kuki ShareThis ditetapkan untuk menyatakan bahawa pengguna telah memilih keluar daripada pengumpulan data
_ga	2 tahun	Kuki Google Analytics digunakan oleh ShareThis untuk membezakan pengguna
_gat	1 hari	Kuki Google Analytics digunakan oleh ShareThis untuk mendikit kadar permintaan
_gid	1 hari	Kuki Google Analytics digunakan oleh ShareThis untuk membezakan pengguna
visopt_s	3 bulan	Kuki VWO untuk melihat berapa kali pelayar ditutup dan dibuka semula.
_vis_opt_test_cookie	Sesi	Kuki sesi VWO untuk melihat sama ada kuki didayakan pada pelayar pengguna ataupun tidak. Membantu menjejak bilangan sesi pelayar bagi seorang pelawat.
_vwo_uuid_v2	1 Tahun	Kuki VWO mengira trafik unik pada sesebuah tapak web.

intercom-id-fe2c9dmj	10 bulan	Interkom: Kuki pengecam pelawat awanama untuk pelawat tapak
intercom-session-fe2c9dmj	7 hari	Interkom: Pengecam bagi setiap sesi pelayar unik. Sesi kuki disegar semula pada setiap ping log masuk yang berjaya, memanjangkannya sehingga 1 minggu dari detik itu. Pengguna boleh mengakses perbualan mereka dan menyimpan data komunikasi pada laman yang dilog keluar selama 1 minggu, dengan syarat sesi itu tidak ditamatkan dengan sengaja menggunakan 'Interkom' ('penutupan'), yang biasanya berlaku semasa log keluar.
pxcelBcnLcy	sesi	Kuki Sistem Pengurusan Tag ShareThis untuk menjejak kependaman pada suar pelaporan.
pxcelAcc3PC	1 hari	Kuki Sistem Pengurusan Tag ShareThis untuk menyemak sama ada kuki pihak ketiga diterima oleh pelayar. Ini hanya ditetapkan jika tiada kuki masuk dalam permintaan.
pxcelPage_c010 dan/atau pxcelPage_c010_B dan/atau pxcelPage_c010_C dan/atau pxcelPage_c010_D	1 tahun	Kuki Sistem Pengurusan Tag ShareThis untuk menjejak status pemuatan putaran piksel. ShareThis menggunakan kuki berbeza untuk kumpulan tapak yang berbeza dalam rangkaian ShareThis.
usprivacy	t/b	ShareThis mengesan sama ada kuki usprivacy ada dalam domain penerbit
fpestid	13 bulan	Fpestid adalah ID kuki ShareThis yang ditetapkan dalam domain pengendali tapak web



**Tag piksel:** Tag piksel adalah blok-blok kecil kod pada laman web yang mengesan dan menempatkan kuki. Apabila anda melawat suatu laman web, piksel ShareThis akan melihat sama ada pelayar anda mempunyai kuki ShareThis terpasang padanya. Jika tidak, piksel akan memasang kuki tersebut. Jika ya, piksel akan “membaca” kuki tersebut dan akan menghantar kepada kami maklumat seperti waktu anda melihat laman web, jenis pelayar yang digunakan dan alamat IP anda. Beginilah cara kami mengetahui minat anda dan membolehkan pelanggan kami menghantar iklan bersasar kepada anda.

**Pengepala HTTP:** Ini dihantar apabila satu laman web ditonton, dan mengandungi maklumat teknikal yang diperlukan untuk menyambungkan pelayar anda kepada laman web tersebut. Maklumat ini mungkin mengandungi maklumat tentang pelayar dan laman web yang diminta. ShareThis mengumpulkan maklumat ini.

**E-mel bercincang:** Mencincang e-mel adalah satu fungsi kriptografi. Mencincang adalah satu cara menyulitkan sekeping data, seperti alamat e-mel, kepada rentetan perenambelasan. Dengan melakukan fungsi ini, setiap alamat e-mel menjadi selonggok nombor dan huruf yang bercampur aduk dan tidak dapat dikenali. Teknik ini tidak membolehkan kami menghantar mesej e-mel kepada anda atau mengenal pasti siapa anda. Walau bagaimanapun, ia membolehkan kami mengenali pelayar atau peranti anda dalam cara yang sama kuki membantu kami mengenali pelayar atau peranti anda. ShareThis mungkin memperoleh e-mel dicincang dari rakan kongsi pengiklanan kami untuk membantu menyediakan produk dan perkhidmatan kami. Kami juga mungkin menerima dan mencincang e-mel yang anda berikan kepada Penerbit kami.

**Persekitaran Lain:** (Aplikasi mudah alih)

Untuk menyajikan iklan dalam aplikasi mudah alih, pengecam mungkin digunakan, seperti ID Google Advertising atau IDFA Apple, bergantung pada sistem pengendalian peranti mudah alih anda. Pengecam pengiklan mengecam peranti anda tetapi bukan anda secara langsung dan boleh ditetapkan oleh anda sendiri. Rujuk pengilang peranti anda untuk mendapatkan maklumat lanjut atau lawati laman pilih keluar Mudah Alih NAI di <https://www.networkadvertising.org/mobile-choice/>.

**Memautkan Persekitaran:** (pelayar dan aplikasi mudah alih yang digunakan)

Untuk menyajikan kepada anda iklan yang diperibadikan dan menyediakan pengalaman dalam talian yang lancar, rakan kongsi data pihak ketiga yang bekerjasama dengan kami mungkin memautkan pengecam anda pada persekitaran berbeza yang anda gunakan. Kami mungkin mendayakan pemautan Data Penggunaan kami melalui penyegerakkan kuki. Kami tidak menggunakan maklumat teks biasa yang mungkin digunakan oleh ShareThis untuk mengenal pasti anda seperti nama anda atau alamat anda untuk mengendalikan pemautan. Rakan kongsi data kami mungkin menggunakan kaedah pemautan tepat dengan memanfaatkan data awanama yang dikumpulkan melalui teknologi kami seperti pengecam rakan kongsi pengiklanan.

Anda boleh menguruskan kuki, mengubah keizinan atau memilih keluar iklan yang diperibadikan menggunakan mekanisme yang diterangkan dalam '[Pilihan Pengguna](#)'.

#### **1.4 Cara kami menggunakan Data Penggunaan dan Maklumat Profil**

Kami menggunakan Data Penggunaan dan Maklumat Profil untuk mendayakan penghantaran iklan bersasar, untuk menyediakan analisis, dan bagi pemodelan data menggunakan kuki atau teknologi penjejakan yang serupa seperti yang diterangkan di atas. Di AS, ShareThis mencipta segmen bermodel berdasarkan sifat-sifat demografi bagi sesetengah keadaan kesihatan sensitif. ShareThis percaya akan kepentingan membantu syarikat farmaseutikal mengiklankan rawatan bagi membantu menyediakan penyelesaian untuk mereka yang sedang cuba mengetahui lebih lanjut tentang sesuatu penyakit tertentu. Ini mungkin termasuk individu dengan penyakit, ahli keluarga, atau ahli profesional perubatan yang sedang menjalankan penyelidikan dalam talian tentang penyakit tersebut.

Selain itu, kami mungkin melesenkan sebahagian daripada data ini kepada rakan kongsi kami bagi penggunaan mereka untuk pengiklanan bersasar, analisis dan pemodelan. Di mana dibenarkan oleh undang-undang, pelanggan kami boleh menggunakan data ini untuk kegunaan lain seperti menangani penipuan, meningkatkan usaha keselamatan mereka atau memahami arah aliran pelaburan makro.

Pelanggan kami yang kami kongsi data anda dengannya mungkin menggunakan maklumat ini untuk menjana Maklumat Profil mereka sendiri. Mereka mungkin memperoleh maklumat demografi lain tentang anda secara bebas melalui kuki mereka sendiri atau suar web dan menggabungkannya dengan data

yang kami sediakan untuk mereka. Penggunaan kuki dan tag piksel oleh pengiklan, penerbit, dan rangkaian iklan pihak ketiga ini adalah tertakluk kepada dasar privasi mereka sendiri. Sila rujuk seksyen 'Penerima Data Anda' dalam Notis Privasi ini untuk maklumat lanjut tentang golongan yang kami dedahkan data anda kepadanya.

## **2. Kanak-kanak**

ShareThis tidak dengan sengaja mengumpul data daripada kanak-kanak dan tidak membina khusus sebarang Maklumat Profil untuk membolehkan penyasaran kanak-kanak di bawah umur 16 tahun. Jika anda merupakan ibu bapa atau penjaga dan anda percaya kami mungkin memproses data kanak-kanak di bawah tanggungjawab anda, sila rujuk seksyen Pilihan dan Hak Pengguna, atau hubungi kami terus.

## **3. E-mel daripada Pengguna dengan Ikon ShareThis**

Apabila anda berkongsi kepada e-mel dengan Ikon ShareThis, anda memilih cara untuk bersambung kepada e-mel dari peranti anda. Kami hanya akan tahu kandungan apa yang anda kongsi, dan bahawa anda mengongsikannya menggunakan e-mel. Kami tidak menerima sebarang maklumat tentang e-mel itu sendiri, contohnya, alamat e-mel anda, alamat e-mel penerima atau kandungan e-mel anda. Kami tidak bertanggungjawab ke atas maklumat yang dikongsi oleh pengguna melalui Aplikasi Penerbit ShareThis.

## **4. Maklumat Akaun**

"**Maklumat Akaun**" bermaksud maklumat yang *Penerbit* dan *wakil Penerbit* sediakan apabila mereka mendaftar untuk satu akaun dengan kami dan apabila mereka menggunakan akaun mereka.

Kebanyakan perkhidmatan kami boleh digunakan tanpa berdaftar dengan kami. Walau bagaimanapun, jika anda Penerbit, atau mewakili Penerbit, dan mahu menggunakan sesetengah ciri kami yang telah dipertingkatkan, anda perlu mendaftar dengan kami.

Jika anda memilih untuk mendaftar dengan kami, anda mestilah dan anda mengesahkan bahawa anda berumur 16 tahun atau lebih. **Kami tidak menjual**

atau berkongsi maklumat pendaftaran dengan pihak ketiga untuk tujuan pemasaran langsung.

## 5. Data hubungan perniagaan

Kami mungkin memproses data peribadi anda jika anda atau majikan anda mempunyai hubungan perniagaan dengan kami. Anda boleh jadi seorang pelanggan, pembekal, atau prospek (cth. Penerbit, penyedia data, platform media sosial, sebuah agensi, pengiklan dsb.). Data peribadi yang kami pegang tentang anda merujuk kepada kehidupan profesional anda (nama, alamat e-mel, alamat pengebilan, alamat pejabat, nombor telefon, jawatan, syarikat tempat anda bekerja). Kami mungkin telah mengumpul maklumat tersebut daripada pertukaran e-mel atau kad perniagaan, mesyuarat pada perjumpaan industri atau sesi pelanggan dsb. Kami mungkin memproses data tersebut bagi beberapa tujuan perniagaan yang sah, termasuk: A) untuk berkomunikasi dengan anda dalam lingkungan konteks hubungan perniagaan kita; b) untuk menyediakan produk atau perkhidmatan kami; c) untuk tujuan pengebilan dan penginvoisan; dan d) untuk tujuan jualan, pemasaran dan promosi produk ((cth., memuat naik e-mel ke dalam LinkedIn dan platform yang serupa untuk mengiklankan perkhidmatan baharu kepada pelanggan sedia ada dan bakal pelanggan).

Data ini juga mungkin diproses bagi tujuan yang diterangkan dalam seksyen '[tujuan Umum yang terpakai kepada semua data.](#)'

## 6. Data Pekerja dan Pemohon Pekerjaan

Jika anda seorang pekerja ShareThis, atau anda memohon sesuatu jawatan di ShareThis, dalam AS atau di Eropah, sila rujuk Dasar HR kami untuk maklumat tentang cara kami memproses data anda. Ini boleh diperoleh daripada jabatan HR kami di [HR@ShareThis.com](mailto:HR@ShareThis.com).

## 7. Data Dikumpul dalam ShareThis.com

Seksyen ini menggariskan cara kami memproses data *pelawat tapak web korporat kami* (ShareThis.com), selain daripada sebarang '[Data Penggunaan dan Maklumat Profil](#)' dan '[Maklumat Akaun](#)' yang berkaitan hanya dengan Penerbit yang berdaftar dengan kami.

Apabila anda melawat tapak web kami, anda boleh memilih untuk memberikan maklumat kepada kami secara sukarela jika anda berinteraksi dengan ShareThis.com dalam cara tertentu, seperti dengan memohon pekerjaan dengan ShareThis, atau menggunakan salah satu borang untuk menghubungi kami. Maklumat ini digunakan hanya untuk tujuan ia dikumpulkan, seperti memberi maklum balas terhadap komunikasi anda, dan ia tidak dikongsikan dengan pihak ketiga selain daripada penyedia perkhidmatan yang dipercayai yang dikehendaki berdasarkan kontrak untuk menggunakan data sedemikian hanya untuk memenuhi tujuan ia dikumpulkan.

Kami menggunakan kuki dan teknologi penjejakan yang serupa untuk mengumpul data secara automatik apabila anda melawat ShareThis.com dan menggunakan maklumat tersebut untuk membantu mentadbir tapak web tersebut, untuk mengingatkan pilihan anda, untuk mengendalikan analisis tapak web dan untuk tujuan keselamatan dan mencegah penipuan.

Notis Privasi ini tidak terpakai kepada amalan privasi tapak web lain atau pihak ketiga yang mengumpul maklumat dalam ShareThis.com. Kami menggalak anda menyemak dasar pihak ketiga tersebut yang terpakai, atau lawati [www.aboutads.info](http://www.aboutads.info) untuk mengetahui lebih lanjut tentang pengiklanan berdasarkan minat dan untuk melihat pilihan pilih keluar anda dari syarikat-syarikat lain yang menyertai yang mungkin mengumpulkan dan menggunakan data dalam ShareThis.com.

## **8. Tujuan umum yang terpakai kepada semua data**

Terdapat beberapa sebab “umum” bagi ShareThis memproses data dalam sistem kami. Kebanyakannya adalah diperlukan oleh undang-undang yang terpakai dan/atau untuk membantu kami memastikan bahawa Internet kekal sebagai tempat yang selamat. Seseengahnya membolehkan kami mempromosikan dan meningkatkan perniagaan kami. Jika anda inginkan maklumat tambahan, sila e-mel [privacy@sharethis.com](mailto:privacy@sharethis.com).

Kami juga mungkin memproses data untuk tujuan berikut: a) seperti yang diperlukan oleh undang-undang yang terpakai; b) untuk bekerjasama dengan pihak berkuasa undang-undang kompeten seperti pengawal atur perlindungan data, polis dan FBI; c) untuk menguatkuasakan terma dan syarat kami, termasuk dengan mendapatkan nasihat dan menjalankan prosiding undang-undang; d) untuk

melindungi operasi, harta dan kepentingan kami dan pihak ketiga; e) untuk menjual dan mempromosikan penjualan perniagaan dan/atau aset kami.

Akhir sekali, ShareThis mungkin memindahkan maklumat kepada suatu entiti pengganti berhubung dengan penggabungan korporat, penyatuan, penjualan aset, kebangkrapan, atau perubahan korporat yang lain. Jika ShareThis terlibat dalam penggabungan, pengambilalihan, atau penjualan semua atau sebahagian daripada asetnya, anda akan dimaklumkan melalui e-mel dan/atau notis jelas dalam tapak web kami tentang sebarang perubahan dalam pemilikan atau penggunaan maklumat anda, serta sebarang pilihan yang mungkin anda ada berkenaan maklumat anda.

## GDPR dan Hak Anda sebagai Subjek Data EU atau UK

Jika anda tinggal di Kawasan Ekonomi Eropah (EEA), Peraturan Perlindungan Data Umum (GDPR) terpakai kepada pemprosesan data peribadi kami. Jika anda tinggal di United Kingdom, maka Akta Perlindungan Data 2018 terpakai kepada pemprosesan data peribadi kami. Setiap satu undang-undang ini memberikan hak privasi yang jelas kepada mereka yang berada di EEA dan UK dan meletakkan tanggungjawab ke atas ShareThis apabila kami memproses data peribadi milik subjek data yang berada di tempat-tempat tersebut. Dasar privasi ShareThis menggariskan cara dan sebab ShareThis memproses data peribadi. Seksyen ini direka untuk menyediakan lebih banyak maklumat tentang cara ShareThis mematuhi GDPR dan Akta Perlindungan Data 2018 serta hak anda sebagai subjek data yang tinggal di UK atau EEA.

### Maklumat Tambahan

#### Takrifan Data Peribadi

Kedua-dua GDPR dan Akta Perlindungan Data UK mentakrifkan data peribadi secara meluas. Oleh itu, apabila Data Penggunaan dan/atau Maklumat Profil mempunyai kaitan dengan seorang individu di EEA atau UK, kami memperlakukannya sebagai data peribadi. Begitu juga, hampir semua data yang dikumpulkan daripada subjek data EEA dan UK dalam konteks operasi perniagaan biasa kami akan berkemungkinan dianggap sebagai data peribadi. Ini termasuk: a)

data yang dikumpul melalui lawatan ke ShareThis.com; b) data yang dikumpul daripada Pelanggan, Penerbit dan rakan kongsi perniagaan; dan c) data yang dikumpul daripada pekerja dan bakal pekerja.

### **Kategori Khas Data Peribadi**

ShareThis tidak mengumpul mahupun memproses sebarang kategori khas data peribadi berkaitan dengan subjek data di UK atau EEA, dan kami tidak mencipta Maklumat Profil segmen khalayak untuk pelanggan sedemikian berdasarkan kategori khas data peribadi (iaitu data yang mendedahkan kaum atau etnik asal, pendapat politik, kepercayaan agama atau falsafah, atau keahlian kesatuan sekerja, data genetik, data biometrik, data berkenaan kesihatan, atau data berkenaan kehidupan seksual semula jadi ataupun orientasi seksual seseorang).

### **Asas Undang-undang untuk Pemprosesan**

Kedua-dua Akta Perlindungan Data UK dan GDPR menghendaki setiap entiti yang mahu memproses data peribadi supaya mempunyai asas undang-undang yang sah untuk melakukannya. Asas undang-undang yang digunakan oleh ShareThis termasuk: a) keizinan; b) kepentingan sah (cth., apabila kami percaya bahawa keperluan kami untuk memproses data dan/atau nilai yang kami sampaikan dengan memproses data sedemikian mengatasi hak subjek data); c) sekiranya perlu bagi pelaksanaan sesebuah kontrak; dan d) sekiranya pemprosesan itu perlu untuk mematuhi kewajipan perundangan kami. Kami akan berikhtiar menggariskan asas undang-undang kami untuk jenis pemprosesan yang paling biasa yang dijalankan oleh ShareThis.

*Kuki dan Teknologi Penjejakan yang Serupa*– Kami berikhtiar untuk memperoleh keizinan bagi penempatan kuki kami, piksel dan teknologi penjejakan yang serupa seperti yang dikehendaki di bawah Arahan ePrivasi seperti yang dilaksanakan di seluruh EEA. Memandangkan ShareThis tidak mempunyai hubungan langsung dengan pengguna Internet dalam kebanyakan kes, kami meminta Penerbit dan rakan kongsi yang lain supaya mendapatkan keizinan bagi pihak kami seperti yang diterangkan di bawah. Di mana kami menempatkan kuki secara langsung (cth. Melalui ShareThis.com), kami mendapatkan keizinan secara langsung daripada subjek data yang telah kami kenal pasti adalah dari EEA atau tempat lain di mana keizinan diperlukan.

*Data Penggunaan dan Maklumat Profil* – Manakala kami mendapatkan keizinan untuk penempatan kuki kami seperti yang diterangkan di atas, ShareThis memproses Data Penggunaan dan Maklumat Profil di bawah kepentingan sah kami. Bagi tujuan penjelasan, di mana data ini digunakan untuk analisis, pengiklanan bersasar, pengukuran atau pelaporan, kami juga memprosesnya melalui kepentingan yang sah. Untuk menawarkan ketelusan tambahan, kami berikhtiar untuk menyebut beberapa kes penggunaan ini dalam keizinan yang diperoleh untuk kuki dan piksel.

*Data Tapak Web* – Kami mengumpul data peribadi melalui ShareThis.com. Di mana data diberikan kepada ShareThis (cth., melalui pelengkapan borang dalam talian), kami menganggapnya sebagai sama ada Data Akaun dan/atau data yang dikumpulkan berhubung dengan Hubungan Perniagaan yang diterangkan di bawah. Di mana kami meletakkan kuki melalui tapak web, kami menggunakan keizinan. Di mana data dikumpulkan secara automatik (cth., fail log yang mengandungi alamat IP), kami memproses data sedemikian melalui kepentingan sah kami dan untuk menyenggara tapak web tersebut dan membantu kami memperibadikan tapak web itu dengan lebih baik bagi kepentingan pelawat.

*Data Akaun dan Hubungan Perniagaan* – Kami menghendaki sesetengah Penerbit supaya membuka Akaun dengan ShareThis. Begitu juga, kami menyenggara akaun yang mengandungi data peribadi dengan kebanyakan vendor yang menyediakan perkhidmatan kepada ShareThis, Pelanggan kami, pekerja kami dan rakan kongsi perniagaan kami. Jika anda seorang pekerja salah satu entiti tersebut, ShareThis mungkin mempunyai data peribadi anda termasuk nama anda, e-mel kerja anda atau nombor telefon kerja anda. Untuk subjek data yang berada di EEA atau UK, kami memproses data ini di bawah asas undang-undang keperluan kontrak. Dalam erti kata lain, kami perlu memproses data ini untuk mematuhi terma kontrak antara ShareThis dan Penerbit, Pelanggan, vendor, Dsb. Ini termasuk menyenggara akaun dan wasikah log masuk, tujuan pengebilan dan pembayaran, berkomunikasi dengan pihak lain dan memenuhi permintaan. Di mana kami ingin memasarkan produk dan perkhidmatan tambahan kepada entiti ini, kami akan berbuat demikian melalui kepentingan yang sah melainkan undang-undang yang terpakai menetapkan bahawa kami memerlukan keizinan (cth., untuk pemasaran e-mel).

*Tujuan Umum* – Terdapat beberapa keadaan di mana ShareThis memproses data peribadi yang berbeza daripada penerangan yang diberikan di atas. Sebagai contoh:



Pematuhan Undang-Undang dan Kawal Selia – Seperti kebanyakan syarikat, ShareThis akan memproses data untuk mematuhi undang-undang, bekerjasama memenuhi permintaan daripada pihak berkuasa undang-undang yang kompeten seperti polis, dan untuk membayar cukai. Asas undang-undang untuk jenis pemrosesan ini adalah perlu bagi ShareThis memenuhi kewajipan undang-undang dan kawal selia kami.

Penguatkuasaan kewajipan undang-undang – Untuk menguatkuasakan terma dan syarat kami, melindungi harta intelek kami dan/atau hak pihak ketiga, ShareThis memproses data peribadi dalam keadaan-keadaan ini melalui kepentingan sah kami. Ini mungkin termasuk mendapatkan nasihat dan menjalankan prosiding undang-undang.

Menjual dan Mempromosikan Perniagaan kami – ShareThis boleh memilih untuk menjalankan, menilai dan/atau mempromosikan penjualan perniagaan kami melalui kepentingan sah kami.

*Data Teragregat* – Apabila kami mengagregat data dan mengalih keluar pengemul digital (cth., ID kuki), kami boleh menggunakan data ini untuk tujuan penyelidikan dalaman, pemasaran dan analisis statistik.

## **Pengawal Data**

ShareThis secara umumnya adalah Pengawal data berhubung dengan data yang diproses seperti yang diterangkan di atas. Di mana GDPR atau Akta Perlindungan Data UK terpakai pada Data Penggunaan dan Maklumat Profil dan kami berkongsi data ini dengan Pelanggan kami, Pelanggan kami merupakan pengawal bebas berhubung dengan pemrosesan mereka terhadap data tersebut dan mereka memprosesnya mengikut dasar privasi mereka sendiri. ShareThis juga merupakan pengawal bagi data yang dikumpulkannya melalui ShareThis.com.

## **Pemproses Data**

ShareThis juga mempunyai beberapa ejen dan penyedia perkhidmatan yang beroperasi sebagai pemproses data bagi pihak ShareThis. Ejen dan penyedia perkhidmatan ini hanya boleh menggunakan data seperti yang diarahkan secara khusus oleh ShareThis dan hanya untuk menyediakan perkhidmatan yang diminta

oleh kami. Mereka juga bertanggungjawab secara kontrak untuk memproses data dengan selamat dan di bawah kewajipan kerahsiaan.

## **Hak Subjek Data UK dan EU**

Di mana GDPR atau Akta Perlindungan Data UK terpakai, subjek data tersebut mempunyai hak tertentu, termasuk: a) Hak untuk dimaklumkan tentang jenis data yang sedang diproses dan asas undang-undang bagi pemrosesan; b) hak untuk mengakses dan melihat data yang sedang diproses; c) hak pembetulan, untuk membuat pembetulan ke atas data tertakluk kepada pemrosesan; d) hak untuk memadam data; e) hak untuk menyekat pemrosesan data; f) hak kemudahalihan data; g) hak untuk membantah pemrosesan data dan f) hak untuk tidak tertakluk kepada pembuatan keputusan automatik. Sebahagian daripada hak ini hanya terpakai dalam keadaan tertentu dan bergantung pada asas undang-undang yang disandarkan untuk memproses data. Sebagai contoh, hak untuk membantah terpakai kepada pemrosesan yang dijalankan kerana ia adalah perlu bagi kepentingan sah kami dan hanya jika kami tidak dapat menunjukkan dasar yang sah dan meyakinkan yang mengatasi hak, kepentingan dan kebebasan anda. Hak yang sama tidak terpakai kepada pemrosesan yang diperlukan bagi kami mematuhi kewajipan undang-undang kami atau untuk melaksanakan kontrak dengan anda. Memandangkan kedua-dua Akta Perlindungan Data UK dan GDPR mentakrifkan data peribadi secara meluas, hak ini mungkin meliputi data peribadi yang kami masukkan ke dalam kuki atau teknologi penjejakan yang serupa.

Jika pemrosesan adalah berdasarkan keizinan anda, menurut GDPR dan Akta Perlindungan Data UK (mana yang terpakai), anda boleh menarik balik keizinan itu pada bila-bila masa, walaupun sebarang pemrosesan yang dijalankan sebelum ini masih sah. Untuk melaksanakan hak subjek data anda atau jika anda mempunyai sebarang soalan tentang hak-hak ini, anda boleh menulis kepada kami di [privacy@sharethis.com](mailto:privacy@sharethis.com). Kami akan berikhtiar memberikan respons kepada sebarang permintaan untuk melaksanakan hak anda dalam masa satu bulan dari tarikh permintaan dibuat, walaupun tempoh ini mungkin dilanjutkan dalam beberapa kes, dan dalam kes sebegini kami akan memaklumkan kepada anda sebelum tamat tempoh satu bulan.

Anda juga mempunyai hak untuk menghantar aduan kepada pihak berkuasa penyeliaan dalam bidang kuasa anda. Senarai pihak berkuasa penyeliaan di EEA boleh didapati di sini: [https://edpb.europa.eu/about-edpb/board/members\\_en](https://edpb.europa.eu/about-edpb/board/members_en).

## **Cara ShareThis berinteraksi dengan Penerbit kami tentang pematuhan GDPR dan Perlindungan Data UK**

Jika anda berada di Kawasan Ekonomi Eropah, anda mungkin biasa dengan tapak web yang meminta anda supaya mengizinkan penggunaan kuki dan teknologi yang serupa. Jika anda berada di UK, anda mungkin melihat notis keizinan yang serupa berkaitan dengan Akta Perlindungan Data UK. Di mana Aplikasi ShareThis digunakan untuk memproses data peribadi daripada subjek data di tempat notis dan/atau keizinan diperlukan, Penerbit kami dikehendaki memaklumkan kepada anda tentang penggunaan Aplikasi ShareThis, menyebut ShareThis sebagai pihak ketiga yang memproses data peribadi anda, dan meminta anda supaya mengizinkan pemrosesan tersebut serta penempatan kuki.

### *Pemindahan data peribadi merentas sempadan EU atau UK*

Kami secara umumnya memproses data di Amerika Syarikat. Apabila kami berkongsi data, kami menyediakan data kepada syarikat-syarikat di seluruh dunia. Dalam setiap kes, kami mempunyai perlindungan yang membolehkan pemindahan tersebut berlaku dengan cara yang memastikan data dikendalikan mengikut undang-undang yang terpakai.

Apabila kami memindahkan data peribadi ke luar EEA atau UK, melainkan penerima atau lokasi tempat data dipindahkan telah diluluskan oleh pihak berkuasa yang berkenaan sebagai menyediakan tahap perlindungan yang mencukupi untuk data peribadi, kami mengambil langkah bagi memastikan pemindahan tersebut mematuhi undang-undang perlindungan data yang terpakai dan bahawa data peribadi yang dipindahkan dilindungi dengan sewajarnya.

Apabila kami memasuki hubungan perniagaan yang melibatkan pemindahan data peribadi EU ke Amerika Syarikat, kami menyediakan mekanisme pemindahan yang munasabah seperti klausa kontrak standard EU dengan penerima. Maklumat lanjut tentang pemindahan data antarabangsa di bawah GDPR boleh didapati di [https://ec.europa.eu/info/law/law-topic/data-protection/international-dimension-data-protection\\_en](https://ec.europa.eu/info/law/law-topic/data-protection/international-dimension-data-protection_en). Jika diminta, kami mungkin membuat salinan perlindungan tersebut, seperti yang dikehendaki oleh GDPR.

### *Pegawai dan Wakil Perlindungan Data*

ShareThis telah melantik pegawai perlindungan data untuk menyelia aktiviti berkaitan pemprosesan data peribadi kami dan untuk menjawab permintaan seperti yang dikehendaki. DPO kami boleh dihubungi seperti di bawah: Vincent Potier (DPO ShareThis): [dpo@sharethis.com](mailto:dpo@sharethis.com)

Wakil ShareThis di EU ialah: ShareThis UK Limited, beralamat di 10 John Street, London WC1N 2EB, UK.

## LGPD dan Hak Anda sebagai Subjek Data Brazil

Jika anda berada di Brazil, maka Undang-undang Umum Brazil untuk Perlindungan Data Peribadi (LGPD) terpakai kepada pemprosesan data peribadi kami. LGPD memberikan hak privasi yang jelas kepada mereka yang berada di Brazil dan meletakkan tanggungjawab ke atas ShareThis apabila kami memproses data peribadi milik subjek data yang berada di Brazil. Dasar privasi ShareThis menggariskan cara dan sebab ShareThis memproses data peribadi. Seksyen ini direka untuk memberikan maklumat lanjut tentang cara ShareThis mematuhi LGPD dan hak anda sebagai subjek data yang berada di Brazil.

### Maklumat tambahan

#### Takrifan Data Peribadi

Seperti GDPR, LGPD mentakrifkan data peribadi secara meluas. Oleh itu, apabila Data Penggunaan dan/atau Maklumat Profil mempunyai kaitan dengan seorang individu di Brazil, kami memperlakukannya sebagai data peribadi. Begitu juga, hampir semua data yang dikumpulkan daripada subjek data EEA dan UK dalam konteks operasi perniagaan biasa kami akan berkemungkinan dianggap sebagai data peribadi. Ini termasuk: a) data yang dikumpulkan melalui lawatan ke ShareThis.com; b) data yang dikumpulkan daripada Pelanggan, Penerbit dan rakan kongsi perniagaan; dan c) data yang dikumpulkan daripada pekerja dan bakal pekerja, mana yang terpakai.

#### Kategori Khas Data Peribadi

ShareThis tidak mengumpul atau memproses mana-mana kategori khas data peribadi berkenaan dengan subjek data di Brazil.

## **Asas Undang-undang untuk Pemrosesan**

LGPD menghendaki setiap entiti yang mahu memproses data peribadi supaya mempunyai asas undang-undang yang sah untuk melakukannya. Asas undang-undang yang digunakan oleh ShareThis termasuk: a) keizinan; b) kepentingan sah (cth., apabila kami percaya bahawa keperluan kami untuk memproses data dan/atau nilai yang kami sampaikan dengan memproses data sedemikian mengatasi hak subjek data); c) sekiranya perlu bagi pelaksanaan sesebuah kontrak; dan d) sekiranya pemrosesan itu perlu untuk mematuhi kewajipan perundangan kami.

## **Brazil dan Hak Subjek Data**

Di mana LGPD terpakai, subjek data tersebut mempunyai hak tertentu, termasuk: a) Hak untuk dimaklumkan tentang jenis data yang sedang diproses dan asas undang-undang bagi pemrosesan; b) hak untuk mengakses dan melihat data yang sedang diproses; c) hak pembetulan, untuk membuat pembetulan ke atas data tertakluk kepada pemrosesan; d) hak untuk memadam data; e) hak untuk menyekat pemrosesan data; f) hak kemudahalihan data; g) hak untuk membantah pemrosesan data dan f) hak untuk tidak tertakluk kepada pembuatan keputusan automatik. Sebahagian daripada hak ini hanya terpakai dalam keadaan tertentu dan bergantung pada asas undang-undang yang disandarkan untuk memproses data. Jika anda berada di Brazil dan mempunyai soalan tentang cara ShareThis melaksanakan hak ini, sila e-mel kepada kami di [privacy@sharethis.com](mailto:privacy@sharethis.com).

## **CCPA dan Hak Anda sebagai Subjek Data California**

### **Maklumat Tambahan**

Mulai 1 Januari 2020, Akta Privasi Pengguna California (CCPA) menyediakan perlindungan privasi tambahan untuk subjek dan pengguna data California, termasuk:

- hak untuk melihat data yang kami ada tentang anda, komputer atau peranti anda (iaitu hak untuk mengetahui),
- hak untuk memadam data yang kami ada tentang anda, komputer atau peranti anda (iaitu hak untuk memadam), dan

- hak untuk memilih keluar daripada penjualan data tentang anda, komputer atau peranti anda kepada pihak ketiga tertentu (iaitu hak untuk memilih keluar daripada penjualan maklumat anda).

CCPA mentakrifkan maklumat peribadi secara meluas. Dan oleh itu, hampir semua maklumat yang kami kumpulkan dianggap sebagai maklumat peribadi di bawah CCPA. Subjek data California boleh menghantar e-mel kepada [privacy@sharethis.com](mailto:privacy@sharethis.com) untuk melaksanakan hak tersebut atau lawati laman akses subjek data kami di [Permintaan Akses Subjek Data GDPR CCPA](#). Subjek data California juga boleh menghubungi kami di talian utama privasi CCPA bebas tol kami di 1-800-272-1765.

Kami tidak memperlakukan pengguna yang menggunakan mana-mana hak di atas dengan cara yang berbeza. Walau bagaimanapun, kami mungkin tidak dapat memberikan hak tersebut sekiranya dengan berbuat demikian akan melanggar undang-undang yang terpakai. ShareThis tidak menjual data yang dikumpul melalui tapak web kami atau data yang kami gunakan untuk mengendalikan perniagaan kami. Walau bagaimanapun, kami memindahkan maklumat peribadi yang dikumpul melalui Aplikasi Penerbit ShareThis kepada pihak ketiga dan oleh itu dianggap telah menjual data sepanjang dua belas bulan yang lalu di bawah undang-undang California, termasuk sebarang Data Penggunaan, Maklumat Profil dan/atau segmen khalayak.

### **Hak Akses dan Pemadaman Anda oleh Subjek Data di California**

Akta Privasi Pengguna California (CCPA) memberikan hak tertentu kepada pengguna California – termasuk hak untuk mengetahui maklumat peribadi yang mungkin kami ada tentang anda, dan hak untuk memadam maklumat tersebut. ShareThis komited kepada ketelusan, dan kami mahu pengguna California mempunyai akses kepada maklumat peribadi yang kami mungkin ada tentang mereka dan/atau peranti yang mungkin mereka gunakan untuk mengakses Internet. Kami biasanya hanya meminta maklumat minimum yang diperlukan untuk membantu kami memproses permintaan mengakses atau memadam daripada subjek dan akan menyimpan maklumat yang berkaitan dengan permintaan anda sehingga dua tahun. Jika anda adalah pelanggan ShareThis dengan log masuk dan kata laluan ke platform ShareThis, kami meminta anda terlebih dahulu membuat permintaan anda kepada orang atau individu yang mentadbir hubungan dengan ShareThis di organisasi anda.

Jika anda ingin membuat permintaan akses atau pemadaman CCPA, sila hantar e-mel ke [privacy@sharethis.com](mailto:privacy@sharethis.com). Subjek data California juga boleh menghubungi kami di talian utama privasi CCPA bebas tol kami di 1-800-272-1765.

Jika anda membuat permintaan akses subjek seperti yang ditetapkan dalam dasar ini, anda berhak untuk melihat dan memadamkan maklumat peribadi yang kami ada tentang anda termasuk sebarang pengecam digital seperti ID kuki dan ID pengiklanan mudah alih yang mungkin disimpan oleh ShareThis. Kami akan mengesahkan permintaan anda dalam masa 10 hari dan mencuba yang terbaik untuk memenuhi permintaan anda dalam masa 45 hari.

Di bawah CCPA, permintaan anda untuk melihat maklumat peribadi yang kami ada tentang anda mungkin termasuk: (1) maklumat peribadi khusus yang kami mungkin ada tentang anda; (2) kategori maklumat peribadi yang telah kami kumpulkan tentang anda; (3) kategori sumber dari mana maklumat peribadi dikumpulkan; (4) kategori maklumat peribadi tentang anda yang kami jual atau dedahkan untuk tujuan perniagaan; (5) kategori pihak ketiga yang kepada siapa maklumat peribadi telah dijual atau didedahkan untuk tujuan perniagaan di bawah CCPA; dan (6) tujuan perniagaan atau komersial untuk mengumpul atau menjual maklumat peribadi. Kebanyakan maklumat ini diterangkan sekurang-kurangnya secara umum dalam dasar privasi kami.

### **Mengesahkan Permintaan Akses dan Pemadaman daripada Subjek Data**

Kami mungkin mengambil langkah untuk mengesahkan permintaan anda dan mungkin memerlukan anda menunjukkan atau mengesahkan melalui affidavit bahawa anda memiliki atau mengawal komputer atau peranti dari mana anda membuat permintaan sedemikian - terutamanya apabila anda sedang mencari akses kepada atau pemadaman maklumat peribadi samaran seperti pengecam digital.

Kami akan memenuhi permintaan yang kami boleh sahkan selagi kami tidak dilarang berbuat demikian oleh undang-undang yang terpakai dan/atau maklumat tersebut tidak penting kepada kami bagi tujuan pengebilan, pencegahan penipuan atau keselamatan. Kami akan berkongsi alasan kami untuk menolak permintaan anda sekiranya kami tidak dapat memenuhi permintaan anda. Jika kami tidak dapat memenuhi permintaan pemadaman anda, kami mungkin meminta anda membuat permintaan memilih keluar mengikut dasar privasi kami.

## **Permintaan Akses dan Pemadaman dibuat melalui Ejen Sah**

Anda boleh membuat permintaan akses atau pemadaman melalui ejen yang sah dengan meminta ejen tersebut mengikuti proses di bawah. Sila ambil perhatian bahawa kami akan meminta mana-mana ejen yang sah supaya menunjukkan bahawa mereka telah diberi kuasa oleh anda untuk membuat permintaan bagi pihak anda. Dan kami akan mengesahkan permintaan anda dan/atau menghendaki anda melengkapkan affidavit seperti yang diterangkan di atas. Kami meminta supaya mana-mana ejen yang sah memberikan butiran hubungan seperti alamat e-mel dan nombor telefon kepada kami supaya kami dapat memastikan respons yang tepat pada masanya kepada pengguna.

### **Metrik CCPA untuk 2020**

Menurut Peraturan 999.317(g) CCPA, ShareThis memaklumkan anda tentang metrik berikut:

- a. Bilangan permintaan CCPA untuk mengetahui yang ShareThis terima, patuhi secara keseluruhan atau sebahagian dan yang ditolak pada tahun 2020: 9, 8, 1.
- b. bilangan permintaan CCPA untuk memadam yang ShareThis terima, patuhi secara keseluruhan atau sebahagian dan yang ditolak pada tahun 2020: 57, 57 dan 0
- c. Bilangan permintaan CCPA untuk memilih keluar yang ShareThis terima melalui borang e-mel kami, patuhi keseluruhan atau sebahagian dan yang ditolak pada tahun 2020: 1, 1 dan 0.
- d. Bilangan median hari yang digunakan oleh ShareThis secara substantif untuk membalas permintaan untuk mengetahui, permintaan untuk memadam dan permintaan untuk memilih keluar: 10, 8, dan 6
- e. Bilangan permintaan untuk memilih keluar yang kami terima melalui laman pilih keluar ShareThis atau laman pilih keluar industri di seluruh dunia pada tahun 2020 ialah 18,887,357 dan semuanya mengakibatkan penempatan masa nyata kuki pilih keluar oleh ShareThis seperti yang diterangkan dalam dasar privasi ini .

## **Pengongsian atau Pendedahan Data, Penerima Data Anda**

### **Maklumat Tambahan**



## 1. Pelanggan Kami

Kami berkongsi Data Penggunaan, Maklumat Profil dan/atau segmen khalayak untuk tujuan pemasaran dan pengiklanan dengan:

- Pengiklan;
- Penerbit;
- Agensi pengiklanan dan agensi meja dagangan yang mengendalikan platform teknologi yang direka untuk menyampaikan iklan di tapak web dan bentuk media digital yang lain;
- Agensi meja dagangan;
- Platform pengurusan data yang membantu pengiklan dan penerbit menyusun data mengenai pengguna Internet;
- Firma pelaburan dan institusi kewangan yang ingin memahami dengan lebih baik cara pengguna menggunakan Internet;
- Penyedia perkhidmatan graf peranti yang memautkan pengecam dalam talian yang berbeza kepada pengguna tunggal;
- Penyedia teknologi pengiklanan yang membantu mengautomasikan penyampaian iklan di tapak web dan bentuk media digital lain;
- Syarikat penyelidikan yang ingin memahami persepsi pengguna dengan lebih baik;
- Broker data dan rakan kongsi data lain.

(semua, "**Pelanggan**" kami) untuk tujuan yang disenaraikan dalam seksyen '[Pengumpulan dan Penggunaan Data](#).'

Di mana GDPR terpakai pada Data Penggunaan dan Maklumat Profil dan kami berkongsi data ini dengan Pelanggan kami, Pelanggan kami merupakan pengawal bebas berhubung dengan pemprosesan mereka terhadap data tersebut dan mereka memprosesnya mengikut dasar privasi mereka sendiri.

Pelanggan boleh berkongsi data yang mereka proses dengan pihak ketiga lain yang tidak disebut dalam Notis Privasi ini, menurut dasar privasi mereka sendiri. Sebagai contoh, mereka boleh menggunakan penyedia perkhidmatan pihak ketiga untuk memaparkan pengiklanan atau kandungan lain bagi pihak mereka.

Sila semak beberapa dasar privasi Pelanggan kami untuk mendapatkan maklumat lanjut:

LiveRamp: <https://liveramp.com/privacy/>  
AppNexus: <https://www.appnexus.com/platform-privacy-policy>  
Eyeota : <https://www.eyeota.com/privacy-policy>  
Oracle: <https://www.oracle.com/legal/privacy/privacy-policy.html>  
Lotame: <https://www.lotame.com/about-lotame/privacy/>  
Nielsen: <https://www.nielsen.com/ssa/en/legal/privacy-policy/>  
Retargetly: <https://retargetly.com/privacy-policy>  
1plusX: <https://www.1plusx.com/privacy-policy/>  
AptivIO: <https://aptiv.io/privacy-policy>  
Dunn & Bradstreet: <https://www.dnb.com/ca-en/utility-pages/privacy-policy.html>

## **2. Ejen pihak ketiga dan penyedia perkhidmatan yang lain**

Kami berkongsi data yang diterangkan dalam Notis Privasi ejen yang dipercayai ini dengan kemudahan penyimpanan dan pemprosesan data seperti Perkhidmatan Web Amazon yang dikehendaki di bawah kontrak untuk hanya memproses data mengikut arahan bertulis kami dan kami memerlukan mereka menggunakan data ini hanya untuk tujuan menyediakan perkhidmatan kepada kami dan untuk melaksanakan kawalan keselamatan dan untuk mengekalkan kerahsiaan maklumat tersebut. Berikut ialah kategori penyedia perkhidmatan yang digunakan oleh ShareThis:

- Penyedia storan data awan seperti Perkhidmatan Web Amazon;
- Penyedia sistem pengebilan pelanggan;
- Penyedia perkhidmatan e-mel yang menawarkan alat untuk menghantar e-mel bagi pihak kami;
- Penyedia analisis tapak web seperti analisis Google;
- Penyedia perisian pengurusan perhubungan pelanggan;
- Vendor yang membantu kami dengan audit yang dikehendaki oleh undang-undang;
- Pengatur cara komputer pihak ketiga yang membantu memastikan sistem kami beroperasi dengan betul;
- Vendor sokongan tiket kerja yang membantu kami merekodkan isu dan nyahpepijat; dan
- Vendor keselamatan.

## **3. Pengekalan Data**

Kami telah menetapkan dasar pengekalan untuk jenis data peribadi yang berbeza. Kami hanya menyimpan data selama yang diperlukan bagi tujuan kami memproses dan hanya selagi ia masih relevan, melainkan kami perlu mengekalkannya kerana kami dikehendaki berbuat demikian oleh undang-undang, untuk mempertahankan dan melaksanakan tuntutan, atau untuk tujuan pengawalseliaan.

### **3.1 Data Penggunaan, Maklumat Profil dan Data yang Dikumpulkan melalui ShareThis.com**

Kami mengekalkan Data Penggunaan dan Maklumat Profil sehingga 13 bulan dari tarikh pengumpulan untuk pengiklanan yang disasarkan, dan sehingga 36 bulan untuk pandangan dan analisis. Kami juga menyimpan data yang dikumpulkan melalui ShareThis.com sehingga 36 bulan untuk analisis dan memastikan tapak web kami berfungsi dengan baik.

Kami mungkin mengagregatkan dan mengawanamakan data supaya ia tidak boleh lagi dipautkan kepada peranti atau individu, oleh itu ia tidak lagi menjadi data peribadi dan kami mungkin menyimpan data ini untuk tempoh yang lebih lama.

### **3.2 Maklumat Akaun**

Kami mengekalkan Maklumat Akaun selagi anda mempunyai akaun yang aktif dengan kami. Jika anda tidak log masuk ke mana-mana perkhidmatan kami dengan nama pengguna dan kata laluan anda untuk tempoh 14 bulan berturut-turut, kami mungkin menganggap akaun anda sebagai tidak aktif dan memadam Maklumat Akaun anda. Ini boleh mengakibatkan kehilangan data yang anda mungkin simpan dan kami tidak menanggung liabiliti bagi pemadaman sedemikian.

Anda sentiasa mempunyai pilihan untuk membatalkan akaun anda dengan kami pada bila-bila masa. Hanya log masuk ke tapak dan klik pada Akaun Saya di bahagian atas halaman. Klik pada Edit Profil dan kemudian pilih Nyahaktifkan Akaun dan ikut arahan yang ada. Anda juga boleh meminta Maklumat Akaun anda dialih keluar dengan mengemukakan permintaan kepada [privacy@sharethis.com](mailto:privacy@sharethis.com).

## **4. Keselamatan Data**

Keselamatan maklumat anda adalah keutamaan yang utama kepada ShareThis. Kami telah melaksanakan langkah keselamatan standard industri.

Walaupun tiada penghantaran data melalui Internet dijamin selamat sepenuhnya, kami berusaha untuk melindungi data anda. Pihak ketiga yang tidak berada di bawah kawalan ShareThis mungkin boleh memintas atau mengakses penghantaran komunikasi peribadi secara menyalahi undang-undang. ShareThis tidak dapat memastikan atau menjamin keselamatan maklumat yang anda hantar kepada kami.

## Komitmen terhadap Standard Privasi

ShareThis menggalakkan ketelusan dan kawalan untuk pengguna sebagai ahli pelbagai program kawal selia sendiri. ShareThis juga mengambil bahagian dalam dan telah memperakui pematuhannya dengan Rangka Kerja Perisai Privasi EU-AS dan Swiss A.S..

### Maklumat Tambahan

ShareThis ialah ahli program kawal selia sendiri berikut:

#### Inisiatif Rangkaian Pengiklanan (NAI):



ShareThis mematuhi [Tatakelakuan NAI](#). NAI menawarkan [platform pilih keluar web](#) dalam talian untuk membolehkan pelanggan melaksanakan pilihan mereka dan menyediakan maklumat am berkaitan privasi dan [Pengiklanan Berasaskan Minat](#).

#### Perikatan Pengiklanan Digital (DAA):



ShareThis mematuhi Prinsip Kawal Selia Kendiri Perikatan Pengiklanan Digital untuk Pengiklanan Tingkah Laku Dalam Talian. Platform [pilih keluar DAA](#) menawarkan halaman pilihan kepada pengguna untuk menarik diri daripada perkhidmatan pengiklanan dan maklumat umum yang berkaitan dengan privasi.

#### **EDAA:**



ShareThis mematuhi [prinsip Perikatan Pengiklanan Digital Interaktif Eropah \("EDAA"\)](#). Platform [pilih keluar EDAA](#) menawarkan halaman pilihan kepada pengguna di Kesatuan Eropah untuk menarik diri daripada perkhidmatan pengiklanan dan maklumat umum yang berkaitan dengan privasi.

#### **GDPR dan Perisai Privasi Swiss:**

ShareThis, Inc. komited untuk melindungi data dan membolehkan hak privasi individu di setiap lokasi kami menjalankan perniagaan. Oleh itu, kami mematuhi GDPR dan Rangka Kerja Perisai Privasi EU-AS dan Swiss-AS.

Selaras dengan GDPR, yang direka untuk memperkasa dan melindungi hak privasi data individu EU, ShareThis menyediakan alat persetujuan pengguna (ShareThis ialah CMP berdaftar dengan Rangka Kerja Ketelusan dan Persetujuan IAB), serta memudahkan hak data pengguna yang digariskan sepanjang notis ini.

## **Pilihan Pengguna dan Hak Pilih Keluar**

Jika anda tidak mahu menerima iklan berdasarkan Data Penggunaan dan Maklumat Profil yang dikumpul oleh ShareThis pada pelayar semasa anda, anda boleh menukar dan mengurus pilihan anda berhubung dengan pengumpulan dan

pemrosesan Data Penggunaan dan Maklumat Profil dengan mengklik butang pilih keluar ShareThis yang tersedia pada dasar privasi ini. Apabila subjek data pilih keluar, ShareThis akan berhenti memindahkan data tentang pelayar atau peranti mereka kepada pihak ketiga tetapi sebaliknya tidak melayan pengguna tersebut secara berbeza.

Jika anda tidak mahu menerima iklan berdasarkan Data Penggunaan yang dikumpulkan oleh ShareThis apa jua peranti atau pelayar yang digunakan, anda perlu menarik diri daripada perkhidmatan kami untuk setiap peranti dan setiap pelayar web Internet.

## Memilih Keluar daripada Pengumpulan dan Pengongsian Data

**Klik di bawah untuk fungsi "Hadkan Penjejakan Iklan" pada peranti mudah alih:**

Arahan oleh Google untuk kebanyakan Android: [Bantuan Google Play](#)

Arahan oleh Apple untuk iOS versi 6 dan ke atas: [Pusat Sokongan Apple](#)

## Maklumat Tambahan

Selain itu:

Proses ini tidak bermakna anda akan berhenti melihat iklan, tetapi iklan yang anda lihat tidak akan dipengaruhi oleh Data Penggunaan yang dikumpulkan dan Maklumat Profil yang digunakan oleh ShareThis.

Jika anda mempunyai sebarang soalan tentang hak menarik diri anda, anda boleh menulis kepada kami di [privacy@sharethis.com](mailto:privacy@sharethis.com).

**Persekitaran pelayar:** (pelayar komputer meja, tablet, dan telefon pintar)

Apabila anda menukar persetujuan anda atau menarik diri, kuki pilih keluar akan ditetapkan pada pelayar anda. Kami perlu mengekalkan kuki pilih keluar pada pelayar anda untuk mengenali anda sebagai telah menarik diri daripada perkhidmatan kami. Kuki pilih keluar ShareThis adalah seperti kuki lain; oleh itu, jika anda mengosongkan kuki itu daripada pelayar anda, menggunakan pelayar

internet yang berbeza, atau menggunakan komputer baharu untuk mengakses Internet, anda perlu melalui proses itu semula.

Anda juga boleh menarik diri dengan melawati pautan berikut.

Inisiatif Pengiklanan Rangkaian ("NAI") Platform Pilih Keluar

Platform Pilih Keluar Perikatan Pengiklanan Digital ("DAA").

Platform Pilih Keluar Perikatan Pengiklanan Digital Interaktif Eropah ("EDAA").

Sambungan pelayar Ghostery juga merupakan alat yang bagus untuk melihat senarai semua kuki pihak ketiga pada setiap tapak web yang anda lawati dan membolehkan anda menarik diri secara terpilih.

#### **Catatan:**

Alat pilih keluar di atas pada masa ini adalah berasaskan kuki iaitu ia menetapkan kuki pada pelayar anda yang memberitahu kami bahawa anda telah menarik diri. Ini bermakna pilihan keluar hanya akan berfungsi jika pelayar anda ditetapkan untuk menerima kuki pihak ketiga. Jika pelayar anda ditetapkan untuk menolak kuki secara automatik atau jika anda mengalih keluar semua kuki daripada pelayar anda, mekanisme tarik diri tidak akan berfungsi kerana kami tidak akan melihat kuki pilih keluar pada pelayar anda.

Juga perlu diingat bahawa kuki adalah berasaskan pelayar, oleh itu jika anda menukar pelayar, sistem pengendalian atau komputer anda perlu pilih keluar sekali lagi.

#### **Persekitaran mudah alih:**

Walaupun kaedah pilih keluar yang diterangkan di atas selalunya berfungsi untuk melayari web mudah alih, kaedah tersebut berasaskan kuki dan oleh itu kurang dipercayai dalam persekitaran "aplikasi" mudah alih yang mungkin tidak menerima kuki pengiklanan berdasarkan minat.

Sebaliknya, anda biasanya boleh menarik diri di peringkat platform mudah alih dengan fungsi "hadkan penjejakan iklan" dalam tetapan, seperti yang diterangkan

di bawah. Walaupun kami tidak mengumpul data daripada aplikasi mudah alih untuk pengiklanan berdasarkan minat, kami atau pihak ketiga yang bekerjasama dengan kami boleh menggunakan data tersebut yang dikumpulkan oleh pihak lain dalam menyampaikan iklan berdasarkan minat.

### **Kebanyakan Pengguna Android:**

Untuk menggunakan pilihan "pilih keluar daripada pengiklanan berdasarkan minat", ikut arahan yang disediakan oleh Google di sini: [Bantuan Google Play](#).

Sila ambil perhatian bahawa ini ialah tetapan peranti dan akan melumpuhkan iklan berdasarkan minat daripada semua penyedia, dan bukan hanya untuk ShareThis.

### **Pengguna iOS: (versi 6 dan ke atas)**

Untuk menggunakan pilihan "Hadkan Penjejakan Iklan", ikut arahan yang diberikan oleh Apple di sini: [Pusat Sokongan Apple](#).

Sila ambil perhatian bahawa ini ialah tetapan peranti dan akan melumpuhkan iklan berdasarkan minat daripada semua penyedia, dan bukan hanya untuk ShareThis.

### **Jangan Jejak:**

Anda juga boleh menghentikan pengumpulan Data Penggunaan anda dengan menggunakan fungsi jangan-jejak pelayar anda. ShareThis mengenali isyarat jangan jejak ini daripada pelayar anda. Seperti yang dikehendaki oleh undang-undang, atau apabila kami dapat memastikan bahawa isyarat tersebut digubal oleh anda dan tidak ditetapkan secara lalai oleh pelayar anda, kami akan menganggapnya sebagai petunjuk bahawa anda telah menarik diri.

### **Pemindahan Seterusnya/Perlindungan Privasi:**

ShareThis mematuhi Rangka Kerja Perlindungan Privasi EU-A.S. dan Rangka Kerja Perlindungan Privasi Swiss-A.S. seperti yang ditetapkan oleh Jabatan Perdagangan A.S. tentang pengumpulan, penggunaan dan penyimpanan maklumat peribadi yang dipindahkan dari Kesatuan Eropah dan United Kingdom dan/atau Switzerland ke Amerika Syarikat dengan bergantung kepada Perlindungan Privasi. Perlindungan Privasi ditadbir oleh Jabatan Perdagangan AS tentang pengumpulan, penggunaan



dan penyimpanan maklumat peribadi daripada negara anggota Kesatuan Eropah serta Switzerland dan United Kingdom. ShareThis telah memperakui bahawa ia mematuhi Prinsip Perlindungan Privasi Notis, Pilihan, Kebertanggungjawapan untuk Pemindahan Seterusnya, Keselamatan, Integriti Data dan Had Tujuan, Akses dan Rekursa, Penguatkuasaan dan Liabiliti. Jika terdapat sebarang percanggahan antara dasar dalam notis privasi ini dan Prinsip Perlindungan Privasi, Prinsip Perlindungan Privasi akan mengawal. Untuk mengetahui lebih lanjut tentang program Perlindungan Privasi dan untuk melihat halaman pensijilan kami, sila lawati <https://www.privacyshield.gov>.

Dalam konteks pemindahan seterusnya, ShareThis bertanggungjawab untuk pemrosesan data peribadi yang diterimanya di bawah Perlindungan Privasi dan seterusnya memindahkan kepada pihak ketiga yang bertindak sebagai ejen bagi pihaknya. ShareThis akan kekal bertanggungjawab di bawah prinsip Perlindungan Privasi jika ejennya memproses data peribadi sedemikian dengan cara yang tidak konsisten dengan prinsip Perlindungan Privasi, melainkan ShareThis membuktikan bahawa ia tidak bertanggungjawab terhadap kejadian yang menyebabkan kerosakan.

Selaras dengan Prinsip Perlindungan Privasi EU-AS dan Swiss-AS, ShareThis komited untuk menyelesaikan aduan tentang privasi anda dan pengumpulan atau penggunaan maklumat peribadi anda oleh kami. Individu Kesatuan Eropah, UK atau Switzerland yang mempunyai pertanyaan atau aduan tentang notis privasi perlu menghubungi ShareThis terlebih dahulu di [privacy@sharethis.com](mailto:privacy@sharethis.com). Kami akan bertindak terhadap aduan anda dalam masa 30 hari selepas penerimaan.

Kami selanjutnya komited untuk merujuk aduan privasi yang tidak dapat diselesaikan di bawah Prinsip Perlindungan Privasi EU-AS dan Swiss-AS kepada BBB EU PRIVACY SHIELD, penyedia penyelesaian pertikaian alternatif bukan untung yang terletak di Amerika Syarikat dan dikendalikan oleh Majlis Biro Perniagaan Lebih Baik. Jika anda tidak menerima pengakuan aduan anda tepat pada masanya, atau jika aduan anda tidak ditangani dengan memuaskan, sila lawati [www.bbb.org/EU-privacy-shield/for-eu-consumers/](http://www.bbb.org/EU-privacy-shield/for-eu-consumers/) untuk mendapatkan maklumat lanjut dan memfailkan aduan.

Untuk sisa pertikaian yang tidak dapat diselesaikan dengan kaedah di atas, dalam keadaan terhad, pilihan timbang tara yang mengikat mungkin tersedia di hadapan Panel Perlindungan Privasi. Untuk mengetahui lebih lanjut tentang skim timbang

tara pengikat Perlindungan Privasi, sila  
lihat: <https://www.privacyshield.gov/article?id=ANNEX-I-introduction>.

Suruhanjaya Perdagangan Persekutuan mempunyai kuasa penyiasatan dan penguatkuasaan ke atas pematuhan kami terhadap Perlindungan Privasi.

Jika anda percaya kami tidak menghormati hak anda atau sebaliknya tidak mengendalikan data dengan betul, maka kami menggalakkan anda menghubungi kami secara terus dan kami akan melakukan segala yang mungkin untuk membantu.

Walau bagaimanapun, jika anda masih mempunyai aduan, maka anda mempunyai hak untuk membangkitkan perkara itu dengan Pihak Berkuasa Penyeliaan (atau agensi perlindungan data) di negara anda untuk penyelesaian.

## **Kemas Kini Terakhir: 20 Januari 2022**

### **Hubungi**

ShareThis, Inc.  
3000 El Camino Real  
5 Palo Alto Square, Suite 150  
Palo Alto, CA 94306, USA  
[privacy@sharethis.com](mailto:privacy@sharethis.com)

Kami telah melantik seorang pegawai perlindungan data untuk menyelia aktiviti berkaitan pemprosesan data peribadi kami, dan untuk memberi respons terhadap permintaan seperti yang dikehendaki. DPO kami boleh dihubungi seperti di bawah: Vincent Potier (DPO ShareThis): [dpo@sharethis.com](mailto:dpo@sharethis.com)

Wakil ShareThis di EU ialah: ShareThis UK Limited beralamat di 10 John Street, London WC1N 2EB, UK